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Wloclawek, dnia 7 marca2022 r.

Pani

EDbieta Rutkowska

Radna Miasta Wloclawek

Szanowna Pani Radna

W odpowiedzi na interpelacjg wniesion4 przez Paniq podczas XLV sesji Rady Miasta,

w sprawie wprowadzenia we Wloclawku Karty Mieszkanca informujg, 2e nie rezygnujemy
z plan6w wprowadzenia tego rodzaju udogodnienia dla mieszkanc6w.

Jednak2e, ze wzglgdu na trwaj4c4 wciqZ pandemig covid-I9 i zobowiqzania miejskiej
administracji w tym zakresie, jak r6wniez w obliczu trwaj4cej wojny w Ukrainie, obecnie

skupiamy sig na priorytetowych spolecznie kwestiach, kt6rych realizacja jest niezbqdna nie

ilko w ramach prawa migdzynarodowego, ale jest przede wszystkim naszym moralnym
obowiqzkiem.

Dlatego, w kontekScie powy2szej sytuacji, rozwa2enie procedury wdro2enia Karty
Mieszkarica Wloclawka traktujemy przyszlodciowo, a ewentualne dzialanie w tym zakresie

zostanie poprzedzone analizq potrzeb i mo2liwoSci, r6wnie2 w korelacji z przedsigbiorcami

rynku prywatnego.

Z powaianiem

Otrzymuj4 do udadomosci:
- wydzial OrganizacinoPrarvny i Kadr
- Biuto Radv Miasta.----.:+
- zUA


